
JIN CHIA HUNG CO., LTD.
金珈紘有限公司

塑膠射出模具設計製造塑膠射出模具設計製造
Injection Mold Design & Manufacturing

PET瓶胚模具｜PET餐具模具｜瓶蓋模具｜薄件模具｜模內貼模具
醫療相關模具｜化妝品模具｜精密電子零組件｜特殊客訂產品開發

PET preform molding, PET lunch ware molding, bottle cap molding,
thin-wall injection molding, in-mold label molding, medical device injection molding,

cosmetics injection molding, machine components molding and develop customized product.

關於我們
ABOUT JCH

金珈紘公司以交期準確、服務迅速、品質第一、誠信優先的經營理念為立足之本。
我們在模具製作上為提升服務品質及時效，提供最專業的模具配置與生產規劃，有
效的縮短開模與試模時間，其熱澆道系統結構亦為本司所研發製造，並在模具材料
選擇上更使用高質量的德國製造模具鋼，讓模具的精確度穩定性以及耐久性更高，
以“高精準的模具，低誤差的成品”為基本要求，持續不斷的創新和技術成長，以
提升在市場上的競爭力。
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JCH-MOULD.com

JIN CHIA HUNG CO., LTD.金珈紘有限公司

TEL: +886-4-2330-3823
FAX: +886-4-2330-3827

Website: www.jch-mould.com
Email: jch@jch-mould.com

413台中市霧峰區中投東路二段412-1號
No. 412-1, Section 2, Zhongtou E. Road, 
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Punctual delivery, quick service, quality priority and high-integrity is what 
JlN CHIA HUNG believes and stands for.  We provide professional molding 
setup and production planning for updating service quality and timeliness to 
shorten the time of test and molding.  Hot runner type injection system is 
also develop by us and made of high quality SKD11 from Germany.  The SKD11 
can update the mold’s accuracy, stability and durability.  The high accuracy 
mold and low mistaken product is basic request. Continuing innovation and 
technique growing raise up the competitiveness in the market.

jch.mingkun@msa.hinet.net Wufeng Dist., Taichung City 413, Taiwan



金珈紘有限公司 － 為一家專業設計與製造塑膠射出模具的製造廠，專精
於模具研發，擁有多年的設計經驗及專業研發團隊，充分了解客戶需求並提供
全方位服務，可依客戶需求量身訂製高品質之模具。

營業項目包含：PET瓶胚模具、PET餐具（湯碗、盤子、湯匙）模具、瓶蓋模
具、薄件模具、模內貼模具、醫療相關模具、化妝品模具、精密電子零組件及
特殊客訂產品開發。

塑膠射出模具設計製造
INJECTION MOLDS 模具製作流程

PROCESS

可行性評估
與估價 

01

Evaluation

研發&設計會議

02

Development &
Design Meeting

確認圖面

03

Drawing
Confirmation

模具製作&加工
04

模具組立&檢驗

05

Mold Set Up and
Checking

模具上機試模
及生產產品 

06

Trials & Product
Producing

樣品檢驗

07

Sample Testing

客戶確認

08

Product
Confirmation

交件

09

Delivers

Mold
Manufacturing
& Processing

JIN CHIA HUNG CO., LTD. is specialized in designing and manufacturing 
injection molding machine.  We are specially engaged in the mold development.  With 
years’ designing experience and professional team, we fully understand the 
customer’s demand and provide specialized comprehensive service.  Our products 
can be customized in high quality.

Service items: PET preform molding, PET lunch ware molding (bowl, plate and 
spoon), bottle cap molding, thin-wall injection molding, in-mold label molding, medical 
device injection molding, cosmetics injection molding, machine components molding 
and develop customized product.


